## 香港鄧鏡波書院



多元學習,自主自強 探索生命,追求善美 (AC 23-24\_143) 29<sup>th</sup> May 2024

# **Ski Trip Preparation**

Dear Parent,

In order to maximize your son's ski experience, we have collaborated with Snow & Surf in Hong Kong to provide ski/snowboard lessons.

	Dates:	26 June or 27 June					
ļ	Time:	2:30pm – 7pm					
İ	Target Year Group:	English and Skiing Excursion to Japan Participants					
	No. of Students:	Maximum of 10 on each day					
İ	Price:	\$750 (Fully Sponsored by the School)					
	Destination:	2/F Shui Sum Industrial Building, 8-10 Kwai Sau Road. Kwai Chung					
	Meeting Location:	Admiralty MTR Station (Pret a Manger)					
	Remark:	Elements included for the activity  1. Static Activity  2. Activity involves stamina (outdoor)  2. Activity involves					
	etails	ed to attend on either <b>26 June <u>or</u> 27 June</b> .					
	•	eet at Admiralty MTR Station at 2:30pm on both days.					
	The lessons will take place at Snow & Surf – <a href="https://www.snowsurfhk.com">www.snowsurfhk.com</a>						
	_						
Each student will receive about 2 hours training.							
	_	portswear with long sleeves and long pants. Student must bring knee length soci					
Fa	ailure to attend this act	-					
Facco	ailure to attend this act ontact Mr. Bertram or I	bortswear with long sleeves and long pants. Student must bring knee length soch tivity may risk your son's participation in the trip. For further information, please Mr. Cheng on 25272427. Please reply as soon as possible.  Head of Board of Academic Stu- Ms. Fu Wai Lee Vice-Principal					
Facco	ailure to attend this act ontact Mr. Bertram or I	bortswear with long sleeves and long pants. Student must bring knee length soci tivity may risk your son's participation in the trip. For further information, please Mr. Cheng on 25272427. Please reply as soon as possible.  Head of Board of Academic Stu- Ms. Fu Wai Lee					
Facco	ailure to attend this actentact Mr. Bertram or I	bortswear with long sleeves and long pants. Student must bring knee length soch tivity may risk your son's participation in the trip. For further information, please Mr. Cheng on 25272427. Please reply as soon as possible.  Head of Board of Academic Stu-Ms. Fu Wai Lee Vice-Principal  Reply Slip  f this notice (AC 23-24_143: Ski Trip Preparation), and I agree / disagree					
Facco	ailure to attend this act ontact Mr. Bertram or I	bortswear with long sleeves and long pants. Student must bring knee length soch tivity may risk your son's participation in the trip. For further information, please Mr. Cheng on 25272427. Please reply as soon as possible.  Head of Board of Academic Stu-Ms. Fu Wai Lee Vice-Principal  Reply Slip  f this notice (AC 23-24_143: Ski Trip Preparation), and I agree / disagree					
Facco	ailure to attend this actentact Mr. Bertram or I	bortswear with long sleeves and long pants. Student must bring knee length soch tivity may risk your son's participation in the trip. For further information, please Mr. Cheng on 25272427. Please reply as soon as possible.  Head of Board of Academic Stu-Ms. Fu Wai Lee Vice-Principal  Reply Slip  f this notice (AC 23-24_143: Ski Trip Preparation), and I agree / disagree					

Parent's Signature:

Date: \_\_\_\_\_ DD/MM/YY

<sup>\*</sup> Please tick as appropriate.

<sup>\*</sup> Please sign the eNotice on or before June 3 (Monday).

### 香港鄧鏡波書院



多元學習,自主自強 探索生命,追求善美 (AC 23-24 143) 29<sup>th</sup> May 2024

## 日本滑雪英語學習團體驗

#### 各位家長:

為了讓同學最大程度地享受滑雪體驗,我們與香港的 Snow & Surf 合作,提供滑雪/滑板課程。 右關活動咨糾茲列加下。

万刚石助员个	1 ZZ 7 1 X = 1 ·
日 期:	二零二四年六月二十六日或二十七日
時 間:	14:30-19:00
對 象:	日本滑雪英語學習團參加者
參加人數:	每天最多十人
地 點:	葵涌葵秀路 8-10 瑞森工業大廈 2 樓
費 用:	港幣七百五十元(學校全額資助)
集合地點:	金鐘港鐵站 (Pret a Manger)
備 註:	是次活動內容具以下元素(請於適當的方格內加上「✓」號):  □ 1. 靜態活動 □ 2. 劇烈活動 □ 3. 戶外體力消耗 □ 4. 較長時間戶外逗留 ★如患有心臟、呼吸系統或慢性疾病的同學,請諮詢醫生意見是否適宜參與包括上述 2、3或4項的活動。
注音重值,	

- 1. 學生將被分配參加 6月 26 日或 6月 27 日其中一天的活動。
- 2. 學生應於兩天的活動中在下午2時30分前到達金鐘港鐵站集合。
- 3. 課程將在 Snow & Surf 香港室內滑雪衝浪中心進行。
- 4. 學生應穿著長袖和長褲的運動服,學生必須攜帶膝蓋以上長度的襪子。
- 5. 每位學生將接受約2小時的訓練。

如有任何查詢,歡迎致電 25272427 與鄭家興老師或 Mr.Bertram 聯絡。

	學務組主任
	傅慧莉 副校長
 <del>}</del>	<del>&amp;</del>
回條	

貴校有關「『日本滑雪英語學習團體驗』通告」[編號(AC 23-24 143)],經已閱 茲收到 覽。

本人□同意/□不同意小兒參與上述活動。

學生姓名:	
班別:	學號:

二零二四年月	]	日	家長或監護人簽署:	

註:請在合適的方格□內加上✓

請於6月3日(星期一)或之前簽妥電子通告。